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Protokół  

z posiedzenia  Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbyło się 

w dniu 28 marca 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ksawerów.  

 

Wspólnemu posiedzeniu Stałych Komisji przewodniczyła – Przewodnicząca Komisji 

Samorządowo-Społecznej -Pani Helena Rusak.  

Przed przystąpieniem do obrad Komisji przewodnicząca Helena Rusak powitała 

zaproszonych gości w osobach: Wiktora Ziemniaka i Jego rodziców. 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji – Helena Rusak  o godz. 14.00. otworzyła wspólne posiedzenie 

Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w 

posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum władne do podejmowania 

prawomocnych decyzji.   

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Wójt Gminy -Maria Kopczewska, 

2) Zastępca Wójta- Rafał Tustanowski, 

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzyński, 

4) Inspektor ds. Oświaty i kultury – Jolanta Galia, 

5) Kierownik - Elżbieta Wizner, 

6) Przewodniczący Rady- Tadeusz Grala, 

7) Wiceprzewodniczący Rady – Piotr Kuźnicki, 

8) Sołtysi Gminy Ksawerów, 

9) Zaproszeni goście.  

Ad.2. 

W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Helena Rusak zapytała czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad? 

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński zwrócił się z prośbą o rozszerzenie porządku 

dziennego i wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 3.5. projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 5 925 334 zł. )  

Wniosek Skarbnika Gminy został przyjęty w głosowaniu – 12 głosami „za”, bez głosów 

przeciwnych i wstrzymujących.  

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
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3. Opiniowanie projektów uchwał na IX Sesję Rady Gminy Ksawerów: 

3.1. sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 

2007 rok zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Ksawerów, 

3.2. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności 

nieruchomości położonej w Ksawerowie, 

3.3. w sprawie wyboru kandydatów do Stałej Komisji Współpracy, 

3.4. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, 

3.5. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 5 925 334 zł. ) 

       4. Sprawy różne i wniesione. 

       5. Zamknięcie wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak powiedziała, że dziś rozpoczynamy posiedzenie                 

w sposób  zupełnie inny niż zwykle, ponieważ mamy  wśród nas  wyjątkowych i wspaniałych  

gości  i tym najważniejszym gościem dzisiaj jest  młody człowiek Wiktor Ziemniak, który 

razem  z rodzicami tutaj jest wśród nas, aby się podzielić swoim wspaniałym sukcesem, jaki 

osiągnął a jest to duży sukces, ponieważ mieliśmy okazję podziwiać wspaniałą wiedzę 

Wiktora  w telewizji i dlatego my poprosiliśmy dzisiaj Wiktora wraz z rodzicami aby się 

cieszyć tym osiągnięciem wspólnie, bo przecież Wiktor nie reprezentował tylko swojej 

rodziny, ale także nasz  Ksawerów -naszą małą ojczyznę. Jesteśmy bardzo dumni i cieszymy 

się, że mamy go dzisiaj wśród nas. 

Ja jestem podwójnie dumna gdyż mamę Wiktora przyjmowałam do szkoły jako 

pierwszoklasistkę, nie znam taty, ale mama była moją uczennicą, dlatego dodatkowo jest mi 

szczególnie miło gościć Państwa wraz s synem, który był uczniem naszej Szkoły 

Podstawowej w Ksawerowie, a teraz uczęszcza do gimnazjum w Łodzi. Wiktor reprezentował 

Ksawerów i doszedł do finału teleturnieju „Eureko ja to wiem”, który prowadzi Agata 

Młynarska. Wiktor przysporzył nam wiele splendoru i w związku z tym chcielibyśmy 

uhonorować wygraną Wiktora  i w tym celu przekazuję  głos pani  Wójt. 

 Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska powiedziała, że w związku z zasługami 

Wiktora, Rada Gminy chciałaby nagrodzić Państwa listem gratulacyjnym a Wiktora 

skromnym prezentem, ale mam nadzieję, że prezent ten przyda się przy udziałach w 

następnych teleturniejach. Jest mi bardzo miło, że jesteś absolwentem naszej Szkoły 

Podstawowej ubolewam tylko, że nie jesteś w naszym Gimnazjum tylko łódzkim. Pani Wójt   

pogratulowała Państwu Ziemniak tak wspaniałego syna i podziękowała za poświęcony trud w 

wychowaniu  syna, którego postawa i osiągnięcia mogą być podstawą do dumy dla Państwa                 
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i dla nas. W tym miejscu Pani Wójt przekazała rodzicom Wiktora list gratulacyjny i poprosiła 

o wręczenie prezentu w postaci leksykonu „1000 Haseł” przez Pana Przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala życzył Wiktorowi wielu dalszych i owocnych 

wyników w nauce i aby rozsławiał w przyszłości Ksawerów  a rodzicom pogratulował syna, 

który rozsławia ich nazwisko i naszą miejscowość.  

Pani Agnieszka Ziemniak powiedziała, że oboje z mężem są wzruszeni i podziękowała 

bardzo serdecznie  za dzisiejsze zaproszenie i obecność na posiedzeniu Komisji. 

Poproszony o zabranie głosu Wiktor Ziemniak opowiedział o sposobie zakwalifikowania się 

do tego teleturnieju, i o planach na przyszłość.  

Wszyscy obecni życzyli Wiktorowi wielu jeszcze sukcesów w przyszłości w dziedzinie nauki. 

Ad. 3.1. 

Inspektor Jolanta Galia zabierając głos przypomniała, że na XXVII Sesji Rady Gminy 

Ksawerów  podjęła uchwałę Nr  VII/31/07 z dnia 14 lutego 2007 roku w sprawie regulaminu 

wynagradzania dla nauczycieli na 2007 rok zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Ksawerów. W międzyczasie przyszło pismo z Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 15 marca 2007 r. znak pisma ON.I-0911/67/2007 

informującego o tym, iż w toku kontroli legalności wymienionej uchwały organ nadzoru 

stwierdził, że zapis: § 15 ust. 4 uchwały jest niezgodny z przepisem art. 49 ust. 2 ustawy z 

dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz zapis: § 15 ust. 11 pkt. 2 lit b uchwały 

przyznano radzie pedagogicznej kompetencje do wystąpienia z wnioskiem o przyznanie 

nagrody dla dyrektora szkoły. Rada pedagogiczna ma wyłącznie kompetencje opiniodawcze 

w zakresie przyznawania nagród. 

 Na podstawie uzgodnienia zawartego w dniu 20 marca pomiędzy Gminą Ksawerów 

reprezentowaną przez Wójta Gmina mgr. inż. Marie Kopczewską a Związkami Zawodowymi 

pracowników oświaty, reprezentowanymi przez Prezesa Zarządu Oddziału ZNP                               

w Pabianicach – mgr. inż. Elżbietę Dybę, jest zmiana uchwały nr VII/31/07 z dn. 14 lutego 

2007 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli na 2007 rok zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach Gminy Ksawerów w przedmiotowej uchwale wprowadza się 

następujące zmiany: 

1) § 15 ust. 4 otrzymuje nowe brzmienie: 

„4. Dyrektor Szkoły w porozumieniu z organem prowadzącym ustala corocznie 

wysokość nagród, o których mowa w ust. 2 pkt. 2” 

2) § 15 ust.11 pkt. 2 otrzymuje brzmienie: 

„2) dla dyrektora szkoły: 
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a) Wójt z własnej inicjatywy, 

b) zakładowa organizacja związkowa. 

      Powyższe uzgodnienie zobowiązuje Radę Gminy do przyjęcia proponowanych zmian na 

najbliższej Sesji Rady Gminy.  

Wobec braku głosu w tym punkcie, Przewodnicząca Komisji Helena Rusak postawiła 

wniosek  o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli na 2007 rok zatrudnionych  w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Ksawerów – głosowało 12 radnych, głosów przeciw                           

i wstrzymujących nie stwierdzono.  

Ad 3.2.  

Kierownik Elżbieta Wizner omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości położonej w Ksawerowie. 

Projekt uchwały dotyczy działki 1306/2 o pow. 322 m
2, 

która stanowi przedłużenie 

ul.Handlowej. Jest ona w planie zagospodarowania przestrzennego jest przeznaczona pod 

drogę i tak została wydzielona w trakcie podziału. Właścicielka, która nie może z niej 

korzystać  wystąpiła do nas z wnioskiem, żeby Gmina tą działkę od niej wykupiła. 
 

W § 1. Wyraża się zgodę na nabycie przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości, 

położonej w Ksawerowie stanowiącej przedłużenie ul. Handlowej oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka 1306/2 o pow. 322 m
2 

 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak stwierdziła, że nie było uwag w tym punkcie                     

i postawiła wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych                           

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad. 3.3.  

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska omawiając projekt uchwaly w sprawie wyboru 

kandydatów do Stałej Komisji Współpracy, poinformowała, że Wojewoda Łódzki przysłał 

pismo- znak pisma FE.V / 0717 – 2/ 172/ 2007 z dn. 15 marca, w którym poinformował, że w 

związku z art.7 ustawy dnia 6 grudnia 2006 roku o zasadach prowadzenia polityki rozwoju, 

Pani Wojewoda zwraca się z prośbą o zgłoszenie jednego kandydata i jego stałego zastępcy 

do udziału w pracach Stałej Komisji Współpracy. W skład stałej konferencji wchodzą: 

- Wojewoda- jako przewodniczący, 

 - Marszałek Województwa– jako wiceprzewodniczący, 



 5 

- przedstawiciele organizacji biorących udział w Komisji wspólnej rządu i samorządu 

terytorialnego po stronie samorządowej, przedstawiciele gmin, powiatów z terenu danego 

województwa, 

- ze strony rządowej przedstawiciele ministrów, których zakres działania obejmują sprawy 

będące przedmiotem obrad konferencji, 

-przedstawiciele gmin, powiatów z danego województwa, 

-przedstawiciele partnerskich programów gospodarczych. 

Termin zgłaszania kandydatów upływa z dniem 6 kwietnia 2007 roku. Spośród kandydatów 

zgłoszonych przez jednostki samorządu terytorialnego zostaną wybrani członkowie 

Konferencji, a następnie powołani do jej składu Zarządzeniem Wojewody Łódzkiego. Przy 

powoływaniu składu Konferencji pod uwagę będą brane następujące kryteria: 

• Reprezentatywność w Konferencji całego województwa – kryterium geograficzne, 

• Reprezentatywność poszczególnych stopni samorządu (gmina-powiat) – kryterium 

poziomu samorządu, 

• Reprezentatywność rodzaju samorządu – (wiejskie, miejsko-wiejskie, miasta 

wydzielone, powiaty) – kryterium obszaru, 

• Reprezentatywność gmin biorąc pod uwagę liczbę mieszkańców ( Gminy do 5 tys., 

między 5 a 20 tys., między 20 a 50 tys., powyżej 50 tys.) – kryterium liczby ludności, 

• Dotychczasowe korzystanie jednostki samorządu funduszy z UE. 

Informacja o wybranych kandydatach zostanie zamieszczona na stronie internetowej 

Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. 

Do wniosku należy załączyć także uchwałę Rady danej jednostki samorządu terytorialnego 

dotyczącą wyboru kandydata na członka stałej konferencji współpracy i jego stałego zastępcy. 

Wytypowane osoby muszą złożyć oświadczenie o wyrażeniu zgody zgodnie z art. 8 ustawy                

z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju na udział w stałej 

konferencji współpracy w zakresie spraw objętych ustawą z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju dotyczących gmin, powiatów i województwa, w szczególności 

w odniesieniu do strategii rozwoju województwa oraz regionalnych i krajowych programów 

operacyjnych.  

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak -otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Radny Arkadiusz Bielecki -zgłosił kandydatury: Pani Wójt Marii  Kopczewskiej jako 

kandydata do Stałej Komisji Współpracy działającej przy Województwie Łódzkim oraz Pana 
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Wicewójta Rafała Tustanowskiego jako stałego zastępcę kandydata do Stałej Komisji 

Współpracy przy Województwie Łódzkim. 

Przewodniczący Tadeusz Grala-poparł stanowisko radnego Arkadiusza Bieleckiego, gdyż 

te kryteria spełnia  Pani Wójt i Jej Zastępca i dalsza dyskusja jest zbędna. 

Radny Marian Kaleta – powiedział, że bezdyskusyjna jest kandydatura Pani Wójt, która 

powinna wybrać swojego zastępcę. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca postawiła wniosek o zaopiniowanie 

kandydatury Pani Wójt Marii  Kopczewskiej jako kandydata do Stałej Komisji Współpracy 

działającej przy Województwie Łódzkim oraz Pana Wicewójta Rafała Tustanowskiego jako 

stałego zastępcę kandydata do Stałej Komisji Współpracy przy Województwie Łódzkim. 

Za pozytywną opinią projektu uchwaly w sprawie wyboru kandydatów do Stałej Komisji 

Współpracy z przestawionymi kandydaturami Pani Wójt Marii Kopczewskiej i Pana 

Wicewójta Rafała Tustanowskiego, którzy wyrazili zgodę– głosowało 12 radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad 3.4.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński  omówił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok. 

§ 1. Zwiększa się w budżecie Gminy Ksawerów plan dochodów z tytułu wzrostu części 

oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego zgodnie z otrzymanym 

pismem z Ministerstwa Finansów z dnia 12 lutego 2007 r. Nr ST3-4820-3/2007  w łącznej 

wysokości 5 076 zł. 

§ 2. Zwiększa się w budżecie Gminy Ksawerów plan wydatków w łącznej wysokości 5 076 

zł.- zgodnie z załącznikiem. 

§3 Zmniejsza się w budżecie Gminy Ksawerów plan dochodów z tytułu udziałów Gminy w 

podatkach stanowiących dochód budżetu państwa zgodnie z otrzymanym pismem z 

Ministerstwa Finansów z dnia 12 lutego 2007 r. Nr St3-4028-3/2007 w łącznej wysokości 

39 877 zł..- zgodnie z załącznikiem. 

§ 4. Zmniejsza się w budżecie Gminy Ksawerów plan wydatków w łącznej wysokości 39 877 

zł.- zgodnie z załącznikiem. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji postawiła wniosek o zaopiniowanie 

projektu przedmiotowej uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 

rok - głosowało 12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono.  
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Ad 3.5.  

Skarbnik Gminy Robert Zwierzyński omówił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 5 925 334 zł. ) 

§ 1. W uchwale Rady Gminy Ksawerów Nr VII/30/2007 z dnia 14 lutego 2007 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ksawerów na rok 2007 §11 pkt 2 uchwały otrzymuje 

następujące brzmienie: 

2) finansowanie planowanego deficytu budżetu i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań 

(długoterminowe) w wysokości 5 925 334. zł 

§ 2. W uchwale Rady Gminy Ksawerów Nr VII/30/2007 z dnia 14 lutego 2007 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ksawerów na rok 2007, załącznik Nr 10 otrzymuje 

brzmienie zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji postawiła wniosek o zaopiniowanie 

projektu przedmiotowej uchwały. 

Za pozytywną opinią projektu uchwały w  sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 

rok ( 5 925 334 zł. )- głosowało 12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

stwierdzono.  

Ad.4. 

W tym punkcie Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawiła następujące informacje: 

1) Pani Wójt poinformowała, że Zarząd Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”                    

w Pabianicach zwrócił się z uprzejmą prośbą o zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego nieruchomości przy ul. Cegielnianej 1/3 oraz ul. Handlowej 30/34 w 

Ksawerowie ze względu na to, że jest firma, która zamierza na tych terenach wybudować 

osiedle domów mieszkalnych wielorodzinnych o maksymalnej wysokości 17 m. mamy 

deklarację dotyczącą pokrycia kosztów poniesionych przez Gminę Ksawerów w zwiazku z 

pracami dotyczącymi opracowania nowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tych 

terenów. Zdaniem inwestora budownictwo mieszkaniowe przyczyni się do rozwoju                            

i uatrakcyjnienia Gminy Ksawerów. 

Kierownik Elżbieta Wizner odczytała obecne przeznaczenie terenu – ul. Cegielniana ( od ul. 

Łódzkiej do ul. Cegielnianej) – zgodnie z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Ksawerów uchwalonego uchwałą nr XXXVI/296/05 Rady Gminy 

Ksawerów z dnia 20 października 2005 r. działki przy ul. Cegielnianej 1/3 znajdują się na 

terenie o podstawowym przeznaczeniu zabudowy produkcyjnej, składów i magazynów. 
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Dopuszcza się jako uzupełniające przeznaczenie terenu –funkcję usług. Na terenie tym jest 

również wyznaczona droga – KDL 25, która stanowi przedłużenie ul. Handlowej.  

 Działki przy ul. Handlowej 30/34 znajdują się na terenie o podstawowym 

przeznaczeniu zabudowy produkcyjnej, składów i magazynów, w części pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną, a w części pod zieleń. Wprowadzenie na tych terenach 

zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej wymaga zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska poinformowała, że w urzędzie byli 

przedstawiciele GS „Samopomoc Chłopska” w Pabianicach i przedstawiciele firmy, która jest 

zainteresowana zakupem tego terenu od GS. Firma ta uzależnia kupno terenu od GS-u od 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Jeżeli Państwo Radni będą zainteresowani 

to poprosimy przedstawicieli firmy o przedstawienie nam koncepcji.  

Wszyscy wiemy, że Gmina Ksawerów ma potrzeby mieszkaniowe i w pewien sposób 

mielibyśmy rozwiązany problem.  

Sołtys Henryk Sulikowski zapytał czy firma zainteresowana kupnem tego terenu w 

przyszłości urządzi tam media? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że Gmina Ksawerów nie ma w budżecie 

środków na ten cel. Jest możliwość podłączenia się do ul. Cegielnianej na wysokości 

budynku. 

Kierownik Elżbieta Wizner stwierdziła, że w planie Gmina może narzucić pewne 

ograniczenia.  

Radny Arkadiusz Bielecki stwierdził, że wszystko, co się buduje jest elementem 

rozwojowym i popiera zmianę planu zagospodarowania przestrzennego.  

Radna Anna Szcześniak-Rydz zapytała o wysokość środków, jakie planuje ponieść Gmina 

Ksawerów w związku z wykupem gruntów pod drogi? 

Wójt Gminy Ksawerów Maria Kopczewska odpowiedziała, że Gmina Ksawerów nie wyda 

żadnych środków, taka kwota musiałaby wcześniej wpłynąć na konto urzędu. W tym celu 

Rada Gminy Ksawerów podejmie stosowną uchwałę. Zgodnie z przepisami Gmina utrzymuje 

tylko drogi publiczne. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że jest to okazja i druga taka może się nie 

nadarzyć. Jeżeli na omawianym terenie powstałoby budownictwo to wygląd Gminy będzie 

lepszy. Zdaniem pana Przewodniczącego należy poprzeć ten wniosek zgodnie z zasadami 

prawa, tym bardziej że Gmina nie poniesie żadnych kosztów.   
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Radny Stefan Jędraszek stwierdził, że jeżeli chodzi o teren przy ul. Cegielnianej to nie 

wacha się nawet przez moment. Drugi teren przy ul. Handlowej – byłby ozdobą Ksawerowa i 

pan radny jest  również za zmianą planu. 

Radna Anna Szcześniak-Rydz zapytała czy Rada Gminy może negocjować, co do swoich 

oczekiwań wobec inwestora? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że tak. 

Radny Stefan Jędraszek przy temacie GS – poprosił o uporządkowanie podwórka przy 

starej„Chłopce”. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji Helena Rusak postawiła 

wniosek o zaopiniowanie propozycji GS „Samopomoc Chłopska” w Pabianicach w sprawie  

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego nieruchomości przy ul. Cegielnianej 1/3 oraz 

ul. Handlowej 30/34 w Ksawerowie. 

 Za pozytywną opinią głosowało 11 radnych, głosów przeciw nie było, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. 

2)W tym punkcie Pani Wójt Maria Kopczewska poinformowała, że na spotkaniu w 

starostwie, pan Starosta zapytał ją, co sądzi o przejściu ZSRCKU w Widzewie pod 

Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi  i jaka jest opinia Rady Gminy Ksawerów w tym 

temacie? W tym celu Pani Wójt poprosiła o wypowiedź pana radnego Arkadiusza 

Bieleckiego, który jest Dyrektorem tej szkoły. 

Radny Arkadiusz Bielecki – zabierając głos powiedział, że wszyscy nauczyciele są 

zwolennikami przekazania szkoły Ministerstwu Rolnictwa i Rozwoju Wsi. My bardzo 

chcemy przejść ze względów finansowych. Zostały wskazane kwoty na wyremontowanie 

obiektu i mamy zapewnienie, że takie środki z  Ministerstwa otrzymamy. Jest to 

niepowtarzalna szansa. Rada Pedagogiczna wyraziła taką opinię i wysłała ją do Powiatu. 

Wczoraj byłem u pana Starosty i uzyskałem jedynie taką informację, żeby zwrócić się  do 

Rady  Gminy Ksawerów prośbą  o popieranie takiego pomysłu. W związku z powyższym 

zwracam się do Państwa Radnych o poparcie nas w celu przekazania naszej szkoły do 

Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziała, że rozmawiała z Panem Starostą 

Krzysztofem Haburą  i zapytała czy szkoła otrzyma środki na remont bo, jako Wójt wstydzi 

się, że taka szkoła jest na terenie Ksawerowa. Pan Starosta stwierdził, że nikt nie chce 

pozbywać się majątku. Jednym z argumentów jest też fakt, że w przypadku sprzedaży ziemi z 

majątku szkoły, nasza Gmina utraciłaby status gminy wiejskiej.   
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Radny Arkadiusz Bielecki poinformował, że szkole potrzebnych jest 50 ha do pracy 

dydaktycznej.  

Sołtys Henryk Sulikowski zaproponował, aby zaprosić Pana Starostę na obrady najbliższej 

sesji. 

Radna Anna Szcześniak-Rydz powiedziała, że można wydać opinię w dniu dzisiejszym, a 

Pana Starostę zaprosimy potem. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Ochrony Środowiska i Rolnictwa –Henryk Nowak 

–powiedział, że w całej rozciągłości należy poprzeć apel dyrekcji szkoły. 

Wobec braku innych głosów w tym punkcie, Przewodnicząca Komisji postawiła wniosek                  

o zaopiniowanie propozycji przejęcia Zespołu Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Widzewie przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 12 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie 

stwierdzono.  

3)Pani Wójt w tym punkcie poinformowała, iż mieszkańcy ul. Jana Pawła II w Ksawerowie 

napisali pismo do Starostwa Powiatowego w Pabianicach, że nie wyrażają zgody na remont 

kapitalny chodnika przy tejże ulicy. Otrzymałam treść tego pisma do wiadomości. Pan 

Starosta zapytał mnie o co chodzi, a ja osobiście jestem zdziwiona stanowiskiem tych 

mieszkańców, ponieważ jako Wójt starałam się z wielkim trudem  pozyskać środki w 

budżecie starostwa na modernizację tego chodnika.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski przypomniał, że była przecież inicjatywa dotycząca 

zmiany nazwy tej ulicy ( wcześniej ul.Szkolna), a co się z tym wiążę m.in. poprawy jej 

wizerunku. Ksiądz Proboszcz osobiście się zaangażował w zbieranie podpisów. W tej chwili 

ci sami mieszkańcy występują przeciw. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala powiedział, że w ostatnim czasie uaktywniają się 

jednostki, które chcą zmienić nasze ustalenia. Pamiętamy jak trudno było umieścić 

modernizację chodnika na  ul. Jana Pawła II w planach starostwa i w tej chwili nie możemy 

sobie pozwolić na to, żeby to zaprzepaścić.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziała, że przed skierowaniem takiego pisma do 

starostwa, mieszkańcy powinni się zaznajomić z planami w naszym urzędzie.  

W sprawach różnych głos zabrali: 

Przewodniczący KGOSiR –Henryk Nowak zgłosił problem przewróconej wiaty na ul. 

Nowotki 

Wójt Gminy Maria Kopczewska poinformowała, że w sprawie tej wiaty zostało 

skierowane pismo do właściciela terenu.  
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Radny Marian Kaleta  stwierdził, że prawdopodobnie właściciele sklepów i firm podrzucają 

śmieci na prywatny teren ( podwórko) GS-u, ponieważ w szybkim czasie przepełnione są 

pojemniki na selektywną zbiórkę odpadów.  

Radna Teresa Wołosz-Chałada prosiła o interwencję w sprawie wypuszczania ścieków do 

rowu na ul. Zachodniej.  

 Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziała, że ten problem jest znany naszym 

pracownikom. Właściciel posesji bardzo ubliża naszym pracownikom. Zaproponowaliśmy 

rozwiązanie w postaci inwestora zastępczego –sprawa jest w trakcie realizacji. Nie ma innej 

możliwości rozwiązania tego problemu. 

Radna Barbara Wódka prosiła o interwencję w sprawie wylewania ścieków do rowu przy 

ul. Łódzkiej ( w godzinach wieczornych) 

 Pani Wójt Maria Kopczewska odpowiedziała, że w takiej sytuacji można dzwonić 

na Policję. Ten problem zostanie również zgłoszony do Dyrekcji Dróg Krajowych w Łodzi.  

 Radny Bogumił Niewiadomy zapytał czy równiarka zakończyła już pracę? 

 Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że nie. Równiarka w dalszym ciągu 

pracuje i poprawia wszystkie drogi.  

Sołtys Urszula Górczyńska zapytała czy odbył się przetarg na ul. Cichą? 

 Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że tak, ale trzeba sprawdzić 

wszystkie dokumenty. Pani Wójt poinformowała, że jest problem z rozstrzygnięciem 

przetargu na boiska, ponieważ zdrożały materiały budowlane i ceny ofert są bardzo wysokie. 

Będziemy zmuszeni zmienić zakres prac. 

Przewodnicząca KSS – Helena Rusak powiedziała, że w ostatni piątek był bardzo duży 

spadek napięcia i mieszkańcy mają zepsute urządzenia elektryczne.  

 Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w takich przypadkach mieszkańcy 

powinni kierować indywidualne pisma do Zakładu Energetycznego z informacją o terminie 

spadku napięcia i wyrządzonych szkodach. Mamy informacje, że ZE wypłaca mieszkańcom 

odszkodowania.  

 Na zakończenie tego punktu Przewodnicząca Helena Rusak poinformowała, że w dniu 

jutrzejszym tj. 29 marca o godz. 14.00. odbędzie się wspólne posiedzenie Stałych Komisji 

Rady Gminy Ksawerów. Temat: Działalność OSP w Woli Zaradzyńskiej i IV Rewiru 

Dzielnicowych w Ksawerowie. 

Ad.5. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Helena Rusak o godz. 16.00. 

zamknęła wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów. 
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